
 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
12. marts kl. 17.00 – 19.00 
Mødet afholdes i det administrative mødelokale 

 

 
Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Ida K. Hansen, Annica S. Nørmølle-Hansen, Heidi G. Nielsen, Sigrún I. Gardarsdóttir, 

Jennie S. C. Voergaard, Vibeke Kjær Agger, Rasmus D. Jørgensen, Jens Bech Pedersen, Cecilie Blaabjerg, 

Susanne Kristensen, Jens Bitsch 

SFO-forældrerådet deltager i mødet: Camilla Britt Jensen, Pernille Balck Christensen, Kåre Yndgaard 

Sørensen, Camilla Lundtoft Jørgensen 

 
Afbud:  Neha Kumar, Tobias A. Nielsen, Lasse F. J. Ankjær, elevrådsrepræsentanter 

 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden er godkendt. 
 

2. Gennemgang af budget 2025, drøftelse og beslutning, herunder omstillingsplanen.  
Administrationsleder Jens Bitch gennemgår regnskabet. 

• Skole og SFO rammer en lille smule over det forventede resultat. Det skyldes uforudsete 
ekstrabevillinger.  

• Der er afsat midler til efteruddannelse for lærerne i overenskomsten, som skolen skal betale 
20% af både Ift. vikardækning og kursusafgift. 

• Som følge af kvalitetsprogrammet er der lavet en regulering af budgettet. Dette betyder, at 
der kommer et underskud i skolen på 210.000 kr. og et overskud i SFO på 268.000kr. Dette 
skyldes, at skoledagen forkortes.  

• Der er givet ekstra midler til kompetenceudvikling. Vi ansætter ift. det kommende skoleår. 
Der er også brugt midler til skolens mellemformer. Der bliver arbejdet med Skole for alle  

▪ https://aarhus.dk/om-kommunen/boern-og-unge/nyheder-for-
fagprofessionelle/bredere-boernefaellesskaber/nye-skole-for-alle-haefter 

• Udgiften til kopier stiger som følge af en afgiftforøgelse samt en besparelse på muligheden 
for at låne undervisningsmidler centralt. 

• I SFO’en er der afsat ekstra midler til at vedligeholde udeområderne.       
  
 Budgettet er godkendt med den betingelse, at effekten af kvalitetsprogrammet fremlægges for 

skolebestyrelsen, og at der snarest muligt vil blive udsendt det godkendte budget. 
 

3. Nyt fra ledelsen 

• Vi forventer at skulle ansætte nye medarbejdere til det kommende skoleår.  

• Vi er i kontakt med en kok, som hedder Simon. Han arbejder på et projekt, som hedder 
Madsal. Det er et pilotprojekt, som handler om at bygge en madsal, hvor der kan laves et 
pædagogisk måltid, og fokus er på produktion af mad.   
Skolebestyrelsen godkender, at skolen går videre med projektet, som er på idéplan.  

 

4. Nyt fra elevrådet 
Udgår 

 
 
 

https://aarhus.dk/om-kommunen/boern-og-unge/nyheder-for-fagprofessionelle/bredere-boernefaellesskaber/nye-skole-for-alle-haefter
https://aarhus.dk/om-kommunen/boern-og-unge/nyheder-for-fagprofessionelle/bredere-boernefaellesskaber/nye-skole-for-alle-haefter


 
 
 
 
 

5. Nyt fra Fællesrådet 

• Generalforsamling d. 19/3 

• Byrådsbeslutning d. 26/3 
 

6. Skoleårets planlægning: Ændringer i Folkeskolens kvalitetsprogram. Timefordelingsplan og 
pauser.  
Rasmus fortæller om skoleårets planlægning 

• Der er indført en timebank, hvor klassernes timer kan bruges mere fleksibelt 

• Der er afsat midler til et fagligt løft for fagligt svage elever 

• Der skal indfases nye valgfag i 7-9. klasse frem til skoleåret 2028-29 
Skolebestyrelsen godkender, at Bavnehøj Skole udbyder de bydækkende valgfag 
Lokalt vil vi udbyde padel, iværksætteri, friluftsliv & multisport 
 

Skolebestyrelsen tilslutter sig den plan, der fremlægges på mødet. 
Skolebestyrelsen godkender timefordelingsplanen. 
Skolebestyrelsen godkender Skoledagens opbygning og pauser. 
Skolebestyrelsen henstiller til, at der ikke vises skærm, mens børnene spiser. 
 

7. Evt. 
 
 

Nøgletal - til orientering:  
Elevtal pr. 111224  696 
Indmeldelser 111224-070325 3 (1 på mellemtrin og 2 i udskolingen)  
Udmeldelser 111224-070325 5 (2 i indskolingen, 2 på mellemtrin og 1 i udskolingen)  
Elevtal pr. 070325  694 
Indmeldte i SFO pr. 111224 354 (inkl. 4 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 070325         349 (inkl. 3 i 4. kl. morgenpasning) 

 

 
Med venlig hilsen 

 
Morten Bitsch Madsen Vibeke Kjær Agger 

Forperson for skolebestyrelsen Skoleleder 


